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  OR.0002.11.2021 
  
 

PROTOKÓŁ Nr XXXV/21 
 z XXXV zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie  

z dnia 22 grudnia 2021 r. 
od godz. 11:04 do godz. 14:01 

 
Porządek obrad 

 

1. Otwarcie obrad Sesji. 
2. Sprawdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 
3. Złożenie gratulacji Wicemistrzowi Europy w Kickboxingu, zawodnikowi Klubu 

Sportowego „Piechotka Team” w Zalewie. 
4. Przyjęcie protokołu z XXXII zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie z dnia  

20 października 2021 r.  
5. Przyjęcie protokołu z XXXIII zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie z dnia  

8 listopada 2021 r.  
6. Przyjęcie protokołu z XXXIV zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie z dnia  

30 listopada 2021 r.  
7. Odczytanie Protokołu Nr IV/21 Komisji Rewizyjnej, której posiedzenie odbyło się  

w dniu 22 listopada 2021r.  
8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Zalewo w roku szkolnym 

2020/2021. 
9. Informacja o zrealizowanych tematach za miesiące październik- listopad 2021r. przez 

komisje stałe: Komisję Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych, Komisję 
Budżetu, Finansów, Aktywizacji Gospodarczej i Planowania, Komisję Rolnictwa, 
Handlu i Usług oraz Komisję Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony Przeciwpożarowej  
i Ochrony Środowiska. 

10. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie pomiędzy Sesjami Rady Miejskiej  
w Zalewie. 
 

11. Zapytania, interpelacje i wnioski Radnych. 
12. Podjęcie uchwał: 

 

1) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zalewo na lata  
2022 – 2039, 

 

a) odczytanie projektu uchwały, 
b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie, 
c) odczytanie opinii Komisji Budżetu, Finansów, Aktywizacji Gospodarczej  

i Planowania, 
d) dyskusja, 
e) głosowanie, 

 

2) w sprawie uchwalenia budżetu gminy Zalewo na 2022r., 
 

a) odczytanie projektu uchwały, 
b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie, 
c) odczytanie opinii Komisji Budżetu, Finansów, Aktywizacji Gospodarczej  

i Planowania, 
d) dyskusja, 
e) głosowanie, 

 

3) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zalewo na lata      
2021- 2038, 

4) w sprawie zmian w budżecie gminy Zalewo na 2021r., 
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5) w sprawie ustalenia wysokości oraz zasad wypłacania diet i zwrotu kosztów 
podróży służbowych przysługujących radnym Rady Miejskiej w Zalewie, 

6) w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Zalewa, 
7) w sprawie ustalenia przez Radę Miejską w Zalewie wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla członków ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy Zalewo 
za udział w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez 
Państwową Straż Pożarną lub Gminę, 

8) w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Zalewie na rok kalendarzowy 
2022, 

9) w sprawie przyjęcia przez Radę Miejską w Zalewie przedłożonych planów pracy 
komisji stałych na rok 2022,  

10) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/199/21 Rady Miejskiej w Zalewie z dnia  
24 lutego 2021r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Zalewo, 

11) w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/188/12 Rady Miejskiej w Zalewie z dnia  
27 czerwca 2012 r.  w sprawie utworzenia Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli  
w Zalewie, 

12) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Zalewo na rok 2022, 

13) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, oznaczonej 
numerem ewidencyjnym gruntów jako działka Nr 236/2, położona w obrębie Zalewo 
nr 1, 

14) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, oznaczonej 
numerem ewidencyjnym gruntów jako działka Nr 236/3, położona w obrębie Zalewo 
nr 1, 

15) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, oznaczonej 
numerem ewidencyjnym gruntów jako działka Nr 236/4, położona w obrębie Zalewo 
nr 1, 

16) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, oznaczonej 
numerem ewidencyjnym gruntów jako działka Nr 27, położonej w obrębie Zalewo 
nr 2.   

13. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski Radnych. 
14. Sprawy różne. 
15. Zamknięcie obrad. 
             

Ad 1. Otwarcie obrad Sesji. 
 
Obrady XXXV zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie otworzył Wiceprzewodniczący Rady 
Miejskiej w Zalewie Krzysztof Gawryś.  
 
Ad 2.  Sprawdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Zalewie Krzysztof Gawryś powiedział, że w posiedzeniu 
uczestniczy 13 Radnych, co stanowi kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał 
(lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu).  
Poprosił o poprawienie w porządku obrad w punkcie 5 i 6 zapisu „zwyczajnej Sesji” na 
„nadzwyczajnej Sesji”.   
 
Radny Mirosław Czyszek złożył wniosek, aby z porządku obrad wycofać projekt uchwały nr 5. 
Stwierdził, że projekt uchwały trzeba jeszcze przeanalizować (brak jednomyślności co do treści 
projektu podczas obrad poszczególnych Komisji) i można nad nim debatować w późniejszym 
terminie. Dyskusyjny wydaje się również § 6 mówiący, że zapisy uchwały obowiązują od sierpnia 
2021r. 
 
Radny Mirosław Mićko powiedział, że nie widzi potrzeby zdejmowania z porządku obrad 
wspomnianego projektu uchwały. Swoje zdanie można wyrazić w głosowaniu.  
 
Radny Alfred Truszkowski powiedział, że należy jeszcze przeanalizować zapisy dotyczące projektu 
uchwały. Wątpliwości prawne budzi zapis dotyczący obowiązywania uchwały.  
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Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś przytoczył zapis Ustawy mówiący, iż przepisy 
obowiązują od sierpnia 2021r.  
 
Radny Mirosław Mićko powiedział, że nie jest dobrym rozwiązaniem to, iż posiedzenie Komisji 
odbywają się dzień przed Sesją.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś stwierdził, że głos Radnego Mirosław Mićko nie ma 
powiązania z porządkiem obrad Sesji. Poddał pod głosowanie wniosek Radnego Mirosława 
Czyszka dotyczący zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały nr 5.  
 
Za przyjęciem wniosku głosowało 5 radnych, przeciw głosowało 7 radnych, 1 radny wstrzymał się 
od głosu.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie porządek obrad 
uwzgledniający poprawki w punkcie 3 i 4 oraz nieuwzględniający wniosku Radnego Mirosława 
Czyszka.  
 
Za przyjęciem porządku obrad głosowało 10 radnych, przeciw głosowało 2 radnych, 1 radny 
wstrzymał się od głosu. Porządek obrad został przyjęty. 
 

Przyjęty porządek obrad. 
 

1. Otwarcie obrad Sesji. 
2. Sprawdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 
3. Złożenie gratulacji Wicemistrzowi Europy w Kickboxingu, zawodnikowi Klubu       
    Sportowego „Piechotka Team” w Zalewie. 
4. Przyjęcie protokołu z XXXII zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie z dnia  
     20 października 2021 r.  
5. Przyjęcie protokołu z XXXIII nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie z dnia  
     8 listopada 2021 r.  
6. Przyjęcie protokołu z XXXIV nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie z dnia  
     30 listopada 2021 r.  
7. Odczytanie Protokołu Nr IV/21 Komisji Rewizyjnej, której posiedzenie odbyło się  
      w dniu 22 listopada 2021r.  
8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Zalewo w roku szkolnym  
      2020/2021. 
9. Informacja o zrealizowanych tematach za miesiące październik- listopad 2021r.  
     przez komisje stałe: Komisję Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych,  
     Komisję Budżetu, Finansów, Aktywizacji Gospodarczej i Planowania, Komisję  
     Rolnictwa, Handlu i Usług oraz Komisję Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony  
     Przeciwpożarowej i Ochrony Środowiska. 

10. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie pomiędzy Sesjami Rady  
       Miejskiej w Zalewie. 
11. Zapytania, interpelacje i wnioski Radnych. 
12. Podjęcie uchwał: 

 

1) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zalewo na lata  
2022 – 2039, 
 

a) odczytanie projektu uchwały, 
b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie, 
c) odczytanie opinii Komisji Budżetu, Finansów, Aktywizacji Gospodarczej  

i Planowania, 
d) dyskusja, 
e) głosowanie, 

 

2) w sprawie uchwalenia budżetu gminy Zalewo na 2022r., 
 

a) odczytanie projektu uchwały, 
b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie, 
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c) odczytanie opinii Komisji Budżetu, Finansów, Aktywizacji Gospodarczej  
i Planowania, 

d) dyskusja, 
e) głosowanie, 

 

3) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zalewo na lata      
2021- 2038, 

4) w sprawie zmian w budżecie gminy Zalewo na 2021r., 
5) w sprawie ustalenia wysokości oraz zasad wypłacania diet i zwrotu kosztów 

podróży służbowych przysługujących radnym Rady Miejskiej w Zalewie, 
6) w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Zalewa, 
7) w sprawie ustalenia przez Radę Miejską w Zalewie wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla członków ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy Zalewo 
za udział w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez 
Państwową Straż Pożarną lub Gminę, 

8) w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Zalewie na rok kalendarzowy 
2022, 

9) w sprawie przyjęcia przez Radę Miejską w Zalewie przedłożonych planów pracy 
komisji stałych na rok 2022,  

10) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/199/21 Rady Miejskiej w Zalewie z dnia  
24 lutego 2021r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Zalewo, 

11) w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/188/12 Rady Miejskiej w Zalewie z dnia  
27 czerwca 2012 r.  w sprawie utworzenia Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli  
w Zalewie, 

12) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Zalewo na rok 2022, 

13) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, oznaczonej 
numerem ewidencyjnym gruntów jako działka Nr 236/2, położona w obrębie Zalewo 
nr 1, 

14) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, oznaczonej 
numerem ewidencyjnym gruntów jako działka Nr 236/3, położona w obrębie Zalewo 
nr 1, 

15) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, oznaczonej 
numerem ewidencyjnym gruntów jako działka Nr 236/4, położona w obrębie Zalewo 
nr 1, 

16) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, oznaczonej 
numerem ewidencyjnym gruntów jako działka Nr 27, położonej w obrębie Zalewo 
nr 2.   

13. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski Radnych. 
14. Sprawy różne. 
15. Zamknięcie obrad. 

 
Ad. 3. Złożenie gratulacji Wicemistrzowi Europy w Kickboxingu, zawodnikowi Klubu  
Sportowego „Piechotka Team” w Zalewie 
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś wraz z Burmistrzem Zalewa Markiem Żylińskim 
złożyli gratulacje Wicemistrzowi Europy w Kickboxingu Dawidowi Ciepłuchowi. 
 
Burmistrz Zalewa Marek Żyliński złożył podziękowania rodzicom zawodnika Joannie i Tomaszowi 
Ciepłuchom, gratulował sukcesów, jakie odnoszą w sportach walki synowie Dawid Ciepłuch oraz 
Oskar Ciepłuch. Burmistrz złożył także podziękowania i gratulacje Prezesowi Klubu Sportowego 
„Piechotka Team” Jarosławowi Piechotce oraz trenerowi Michałowi Gawlińskiemu.  
 
Prezes Klubu Sportowego „Piechotka Team” Jarosław Piechotka powiedział, że sukces zawodnika 
to ciężka praca (aby zakwalifikować się do kadry narodowej Dawid Ciepłuch musiał  
w ciągu ostatnich 3 lat być najlepszy podczas zawodów). Cieszy się, że zauważono potencjał 
zawodnika i jest z niego dumny. Podziękował również Radnym za wsparcie jakiego udzielili 
Dawidowi Ciepłuchowi, by mógł wyjechać na Mistrzostwa Europy do Czarnogóry.  
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Ad. 4. Przyjęcie protokołu z XXXII zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie z dnia  
20 października 2021r.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał protokół z XXXII zwyczajnej Sesji Rady 
Miejskiej z dnia 20 października 2021r. pod głosowanie bez odczytywania. 
 
Za przyjęciem protokołu głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
Protokół został przyjęty. 
 
Ad. 5. Przyjęcie protokołu z XXXIII nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie z dnia  
8 listopada 2021r.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał protokół z XXXIII nadzwyczajnej Sesji Rady 
Miejskiej z dnia 8 listopada 2021r. pod głosowanie bez odczytywania. 
 
Za przyjęciem protokołu głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
Protokół został przyjęty. 
 
Ad. 6. Przyjęcie protokołu z XXXIV nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie z dnia  
30 listopada 2021r.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał protokół z XXXIV nadzwyczajnej Sesji Rady 
Miejskiej z dnia 30 listopada 2021r. pod głosowanie bez odczytywania. 
 
Za przyjęciem protokołu głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
Protokół został przyjęty. 
 
Ad. 7. Odczytanie Protokołu Nr IV/21 Komisji Rewizyjnej, której posiedzenie odbyło się 
w dniu 22 listopada 2021r. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Dariusz Nidzgorski odczytał Protokół Nr IV/21 Komisji 
Rewizyjnej, której posiedzenie odbyło się w dniu 22 listopada 2021r. (załącznik nr 2 do protokołu). 
 
Ad. 8.  Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Zalewo w roku szkolnym 
2020/2021. 
 
Dyrektor Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli Elżbieta Blonkowska powiedziała, że informacja 
została opracowania zgodnie z wymogami ustawy oświatowej (załącznik nr 3 do protokołu). 
 
Radny Mirosław Czyszek zapytał, czy informacja będzie dostępna w intrenecie. 
 
Inspektor w Referacie Organizacyjnym Ewa Warcaba- Cypmel powiedziała, że informacja stanowi 
załącznik do protokołu z sesji i będzie dostępna w internecie.   
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie informację. 
 
Za przyjęciem informacji głosowało 13 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
 
Ad. 9. Informacja o zrealizowanych tematach za miesiące październik- listopad 2021r. przez 
komisje stałe: Komisję Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych, Komisję Budżetu, 
Finansów, Aktywizacji Gospodarczej i Planowania, Komisję Rolnictwa, Handlu i Usług oraz 
Komisję Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony Przeciwpożarowej i Ochrony Środowiska. 
 
Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Wioletta Żołądkiewicz 
poinformowała, że Komisja w trakcie posiedzenia, które odbyło się w październiku odbyła spotkanie 
z prezesami Klubów Sportowych i nauczycielami uczącymi wychowania fizycznego  
w szkołach. Komisja zapoznała się z funkcjonowaniem sportu w gminie oraz funkcjonowaniem 
Klubów Sportowych działających na terenie Miasta i Gminy Zalewo, informacjami o realizacji zadań 
publicznych w dziedzinie upowszechniania kultury fizycznej i sportu na terenie gminy, warunkami 
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pracy i bazą organizacji, pozyskiwaniem środków pozabudżetowych na realizację różnych 
projektów i inwestycji przez organizacje. Ponadto opiniowała materiały sesyjne. 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poinformował, że Komisja Budżetu, Finansów, 
Aktywizacji Gospodarczej i Planowania podczas posiedzenia, które odbyło się w październiku 
zapoznała się z tematem sprzedaży nieruchomości (gruntów) gminnych w 2020r. (analiza 
finansowa) oraz opiniowała materiały sesyjne (informacja pochodząca od Przewodniczącej 
Komisji). 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług Jan Gal poinformował, że Komisja w trakcie 
posiedzenia, które odbyło się w październiku analizowała wnioski wpływające do projektu budżetu 
Gminy Zalewo na 2022 rok oraz opiniowała przedłożone materiały sesyjne. 

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony Przeciwpożarowej i Ochrony 
Środowiska Dorota Obszańska poinformował, że Komisja w trakcie posiedzenia, które odbyło się 
w październiku zapoznała się z informacją dotyczącą przygotowania i realizacji dowozu uczniów 
do szkół na terenie Gminy Zalewo w roku szkolnym 2021/2022 oraz informacją dotyczącą 
utrzymania dróg i przygotowania do sezonu zimowego. Ponadto opiniowała materiały sesyjne. 
 
Ad. 10. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie pomiędzy Sesjami Rady Miejskiej 
w Zalewie. 
 
Burmistrz Zalewa Marek Żyliński złożył sprawozdanie z działalności za okres  
od 21 października 2021r. do 22 grudnia 2021r.  (załącznik nr 4 do protokołu).  
 
Ad. 11. Zapytania, interpelacje i wnioski Radnych. 
 
Brak zapytań, interpelacji i wniosków Radnych.  
 
Ad. 12. Podjęcie uchwał: 
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś przystąpił do procedowania projektu uchwały 
 

1) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zalewo na lata 
2022 – 2039.  

 
Skarbnik Gminy Alina Błażewicz odczytała projekt uchwały, a następnie uchwałę Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Zalewa projekcie 
uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zalewo na lata 2022- 2039 (załącznik 
nr 5 do protokołu). 
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś odczytał opinię Komisji Budżetu, Finansów, 
Aktywizacji Gospodarczej i Planowania podpisaną przez Przewodniczącą Komisji Teresę Jakubiec 
(załącznik nr 6 do protokołu). 
 
Wobec braku pytań Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. Uchwała została podjęta.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś przystąpił do procedowania projektu uchwały 
 

2) w sprawie uchwalenia budżetu gminy Zalewo na 2022r. 
 
Skarbnik Gminy Alina Błażewicz odczytała projekt uchwały, a następnie uchwałę Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Zalewa projekcie 
uchwały budżetowej Gminy Zalewo na 2022 (załącznik nr 7 do protokołu) oraz w uchwałę RIO 
sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu budżetowego przedstawionego w projekcie 
uchwały budżetowej Gminy Zalewo na 2022 rok (załącznik nr 8 do protokołu). 
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Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś odczytał opinię Komisji Budżetu, Finansów, 
Aktywizacji Gospodarczej i Planowania podpisaną przez Przewodniczącą Komisji Teresę Jakubiec 
(załącznik nr 9 do protokołu). 
 
Burmistrz Zalewa Marek Żyliński powiedział, że przygotowanie projektu budżetu było niezwykle 
trudne ze względu na szereg niewiadomych, jakie towarzyszyły jego tworzeniu, np. brak 
jednoznacznej informacji o kwocie wolnej od podatku wpływającej na to, jakie środki otrzyma 
Gmina z podatku PIT, CIT. Jednocześnie Gmina staje przed wielką szansą pozyskania dużych 
środków finansowych w ramach programów zewnętrznych. Burmistrz powiedział, że przygotowując 
budżet apelował, aby mieszkańcy sołectw wnioski do budżetu ograniczali do spraw niezbędnych, 
bo środki finansowe będą potrzebne na wkłady własne do projektów.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. Uchwała została podjęta.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś przystąpił do procedowania projektu uchwały 
 

3) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zalewo na lata      
2021- 2038. 

 
Burmistrz Zalewa Marek Żyliński powiedział, że tradycyjnie w związku ze zbliżajacym się końcem 
roku budżetowego, wykonywane są stosownie do potrzeb, przeniesienia środków  
w poszczególnych pozycjach, zarówno w WPF, jak i budżecie gminy. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. Uchwała została podjęta.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś przystąpił do procedowania projektu uchwały 
 

4) w sprawie zmian w budżecie gminy Zalewo na 2021r. 
 
Burmistrz Zalewa Marek Żyliński powiedział, że Gmina otrzymała subwencję ogólną na zadania 
z zakresu wodno– knanalizacyjnego (1.700.000 zł). Są to środki zewnętrzne, które ujęte zostały  
w projekcie uchwały.  
 
Wobec braku pytań Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. Uchwała została podjęta.  
 
Radny Mirosław Czyszek złożył wniosek formalny o pięciominutową przerwę. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał wniosek pod głosowanie. 
 
Za wnioskiem głodowało 12 radnych, 1 wstrzymał od głosu, nikt nie był przeciw. 
 
O godzinie 12:45 Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś ogłosił przerwę. 
O godzinie 13:00 wznowiono obrady.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś przystąpił do procedowania projektu uchwały 
 

5) w sprawie ustalenia wysokości oraz zasad wypłacania diet i zwrotu kosztów 
podróży służbowych przysługujących radnym Rady Miejskiej w Zalewie. 
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Radny Mirosław Czyszek zgłosił wniosek, aby kwoty diet radnych podnieść o 200 zł. w stosunku 
do obecnie obowiązujących, a nie tak jak proponuje się w projekcie uchwały. Ponadto za 
prowadzenie Komisji przez Wiceprzewodniczącego Komisji proponuje 50 zł. (w projekcie uchwały 
– 100 zł.). Powiedział, że ciągle mówi się o konieczności oszczędzania i w związku z tym uważa, 
że duże podwyżki w dietach radnych są nieuzasadnione.  
 
Radny Krzysztof Przybylski powiedział, że podniesienie diet spowoduje, iż wydatki wzrosną  
o około 75.000 zł. rocznie, a równocześnie mówi się, że nie ma środków na utrzymanie stołówki  
w Szkole Podstawowej w Borecznie (koszt około 80.000 zł rocznie). Podnosząc diety radnych  
o 200 zł. roczne wydatki wzrosną o około 36.000 zł., równocześnie wzrost ryczałtu dla strażaków 
(osób dbających o bezpieczeństwo mieszkańców) proponuje się podnieść o 2 zł.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś powiedział, że podda pod głosowanie wniosek 
Radnego Mirosława Czyszka. 
 
Radny Jan Gal złożył wniosek formalny o trzyminutową przerwę. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał wniosek pod głosowanie. 
 
Za wnioskiem głodowało 11 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 2 radnych 
nie oddało głosu.  
 
O godzinie 13:01 Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś ogłosił przerwę. 
O godzinie 13:21 wznowiono obrady.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie wniosek Radnego Mirosława 
Czyszka dotyczący podwyższenie kwot diet Radnych o 200 zł. i kwoty 50 zł. za prowadzenie 
Komisji przez Wiceprzewodniczącego Komisji. 
 
Za przyjęciem wniosku głosowało 6 radnych, przeciw głosowało 7 radnych, nikt wstrzymał się od 
głosu.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt uchwały  
w pierwotnie przedłożonym kształcie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 8 radnych, 5 radnych było przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. Uchwała została podjęta.  
 
Radny Mirosław Mićko stwierdził, że Wiceprzewodniczący Rady zapytał się kto jest za podjęciem 
uchwały i nie pytał, kto jest przeciw i kto się wstrzymał.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś odpowiedział, że wszyscy obecni na sesji Radni 
zagłosowali i każdy wie, jak oddał swój głos.  
 
Radny Mirosław Czyszek powiedział, aby powtórzyć dwa ostatnie głosowania. 
 
Radny Jan Gal sprzeciwił się ponownemu głosowaniu. Odpowiedział, że nie ma potrzeby 
powtarzania głosowania. 
 
Radny Alfred Truszkowski stwierdził, że nie było dyskusji nad projektem przegłosowanej uchwały.  
 
Radna Wioletta Żołądkiewicz zauważyła, że dyskusja nad projektem uchwały była i w ramach tej 
dyskusji przegłosowano wniosek Radnego Mirosława Czyszeka. Poprosiła, aby nie wprowadzać 
zamieszkania. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś zakończył dyskusję i przystąpił do procedowania 
projektu uchwały 
 

6) w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Zalewa. 
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Radny Mirosław Czyszek powiedział, że na posiedzeniach Komisji przegłosowano wynagrodzenie 
w kwocie innej niż proponowana w projekcie uchwały, tj. 17.485,50 zł. brutto. Złożył wniosek by 
wskazana kwota została przegłosowana jako wynagrodzenie Burmistrza.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie wniosek Radnego Mirosława 
Czyszka. 
 
Za przyjęciem wniosku głosowało 5 radnych, przeciw głosowało 7 radnych, 1 wstrzymał się od 
głosu.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt uchwały  
w przedłożonym kształcie. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 7 radnych, 4 radnych było przeciw, 2 radnych wstrzymało 
się od głosu. Uchwała została podjęta.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś przystąpił do procedowania projektu uchwały 

 
7) w sprawie ustalenia przez Radę Miejską w Zalewie wysokości ekwiwalentu 
pieniężnego dla członków ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy Zalewo za 
udział w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez 
Państwową Straż Pożarną lub Gminę. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 1 radny był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. Uchwała została podjęta. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś przystąpił do procedowania projektu uchwały 
 

8) w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Zalewie na rok kalendarzowy 
2022. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. Uchwała została podjęta. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś przystąpił do procedowania projektu uchwały 
 

9) w sprawie przyjęcia przez Radę Miejską w Zalewie przedłożonych planów pracy 
komisji stałych na rok 2022. 
 

Radny Mirosław Czyszek zaproponował, aby w planie pracy Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury  
i Spraw Społecznych dodać temat dotyczący działalności szkół i przedszkoli. 
 
Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Wioletta Żołądkiewicz 
odpowiedziała, że tematy ujęty jest w planie pracy Rady. Na posiedzeniu Komisji i głosowaniu nad 
planem pracy Komisji, nikt nie proponował zmian. Uważa, że plan pracy Komisji zawiera dużo 
ważnych tematów i jest przeciwna wprowadzaniu w nim zmian w tym momencie, gdyby zmiana 
była potrzebna to zawsze można wprowadzić temat w ciągu roku.    
 
Radny Mirosław Czyszek powiedział, że temat wypłynął dopiero na posiedzeniu Komisji w dniu 
wczorajszym. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. Uchwała została podjęta. 
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 Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś przystąpił do procedowania projektu uchwały 
 

10) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/199/21 Rady Miejskiej w Zalewie z dnia  
24 lutego 2021r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Zalewo. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. Uchwała została podjęta. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś przystąpił do procedowania projektu uchwały 
 

11) w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/188/12 Rady Miejskiej w Zalewie z dnia  
27 czerwca 2012 r.  w sprawie utworzenia Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli  
w Zalewie. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. Uchwała została podjęta. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś przystąpił do procedowania projektu uchwały 
 

12) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Zalewo na 
rok 2022. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś przypomniał, że na posiedzeniach Komisji 
uzupełniono tytuł i treść projektu uchwały o słowo „profilaktyki”, następnie poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. Uchwała została podjęta. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś przystąpił do procedowania projektu uchwały 
 

13) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, 
oznaczonej numerem ewidencyjnym gruntów jako działka Nr 236/2, położona  
w obrębie Zalewo nr 1. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. Uchwała została podjęta. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś przystąpił do procedowania projektu uchwały 
 

14) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, 
oznaczonej numerem ewidencyjnym gruntów jako działka Nr 236/3, położona  
w obrębie Zalewo nr 1. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. Uchwała została podjęta. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś przystąpił do procedowania projektu uchwały 
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15) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, 
oznaczonej numerem ewidencyjnym gruntów jako działka Nr 236/4, położona  
w obrębie Zalewo nr 1. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. Uchwała została podjęta. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś przystąpił do procedowania projektu uchwały 
 

16) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, 
oznaczonej numerem ewidencyjnym gruntów jako działka Nr 27, położonej w obrębie 
Zalewo nr 2.   
 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu. Uchwała została podjęta.  
 
Ad. 12. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski Radnych. 
 
Brak zapytań, interpelacji i wniosków Radnych.  
 
Ad. 13. Sprawy różne. 
 
Radny Mirosław Mićko odnosząc się do uchwały dotyczącej wysokości diet radnych powiedział, że 
jest przeciwny podnoszeniu diety dla siebie. Chciałby sprawdzić wyniki głosowania. 
 
O godzinie 13:55 Sesję opuściła Radna Dorota Obszańska.  
 
Wyświetlono wyniki głosowania nad uchwałą nr 5.  
 
Radna Wioletta Żołądkiewicz powiedziała, że należy pamiętać o tym, iż wybór na radnych 
poszczególne osoby zawdzięczają Wyborcom, którzy im zaufali i równocześnie wymagają 
odpowiedniego poziomu, godnego reprezentowania. Uważa, że jako Radni nie mają się czego 
wstydzić, sprawują swoje mandaty najlepiej jak potrafią, dbają o Wyborców w miarę możliwości, 
starają się wywiązywać z obietnic. Radna stwierdziła, że jednostkowo nikt nie ustalał 
wynagrodzenia, było to wypracowywane wspólnie, każdy kto chciał mógł w rozmowach 
uczestniczyć. Jeżeli ktoś czuje się przeciążony wynagrodzeniem, to może je przekazać na cele 
charytatywne lub darowiznę dla Gminy. Stwierdziła, że trzeba się szanować i ważyć słowa, które 
się wypowiada.   
 
Burmistrz Zalewa Marek Żyliński złożył wszystkim życzenia z okazji zbliżających się Świąt Bożego 
Narodzenia oraz Nowego Roku.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś również złożył życzenia świątecznie i dodał, że  
o złożenie Wszystkim życzeń świątecznych prosił Przewodniczący Rady Jan Lichacz, który nie 
mógł uczestniczyć w Sesji. 
Wiceprzewodniczący podziękował Burmistrzowi Zalewa Markowi Żylińskiemu, Sekretarz Gminy 
Lucynie Czołbie i Inspektor w Referacie Organizacyjnym Joannie Żukowskiej za przygotowanie 
uroczystej części sesji.  
 
Ad. 14. Zamknięcie obrad. 

   
Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś zamknął  
XXXV zwyczajną sesję Rady Miejskiej w Zalewie.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 
/-/ Krzysztof Gawryś 

Protokołowała:                                                                                                                 
Ewa Warcaba- Cympel              


